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§ÅTELLITEN EKCIf{SMl§K fÖneNtNG - §tärnmopr*tokoll ä4 april 2023.

Plats: RYA Golfklubh

1. Alla hälsas välkomna och stämman öppnas av ordf. ft{attias lMontelin

2. Dagordningen fastställdes (hil 1)

3. Det konstaterades att stämman blivit stadgeenligt utlyst minst två veckor iförväg
genom annonsering på §atellitens Facebook-sida, Satellitens hernsida samt
Rydebäckstorget.

4. Tili ordförande för stämman valdes Mattias l\lontelin

5. Att föra stärnrnans protokoil valdes Lars-Olle Nilsson

7. Röstlångden fasställdes till 6 personer (bil 2)

8. Ordförande föredrog föreningens verksamhetsberättelse (bil 3)

9. Urban Davidsson (Ganska AB) presenterade resultat- och balansräkningen (bil 4)
rned tonvikt på den påverkan den nyligen införda momsplikten haft på redovisningen
Påverkan år av engångskaraktår och framöver kommer siffrorna att redovisas
exklusive mCIms därrned bli mer jämforbara från år till år.
Det operativa resultatet exkl. moms skulle egentligen ha varit minus 42 415 kr.

Feter Johanson ställde en fråga kring användandet av den "startavgift" om 200 kr
sonr alla betalade in när foreningen stadade. §EL svarade att den används för
bcrtkoppling av de medlemrnar som går ur föreningen. Fonden innehöll ca 280 000
kr vid stad. Det uppdrogs till styrelsen orn beloppet ska åndras i bokforingen
eftersom fonderade medel använts för horikoppling och att medlenrsantalet sedan
start sjunkit från 1400 till ca 860 medlennmar"

§ten Åke Wahlström undrade om anskaffningsvårdet av fonden forändrats under
tidigare år. Styrelsen skulle undersöka detta. Från i år redovisas fondvärdet separat i

årsredovisningen och styrelsen har angivit att inga fondandelar avyttrats under året.

§tämman fastställde resultat- och balansräkningen

t0.Stänr:man godkände att årets resultat om 218 654 kr balanseras iny räkning

1'1. Föreningens revisor Christer Karlsson avgav en skriftlig revisonsrapport (bil 5), där
han tillstyrker att den intagna balansräkningen fastställs sarnt att styrelsen beviljas
ansvarsfrihet för den aktuella perioden.

{ 2. $e punkt 1 1 for revisorns rekonrmendation om ansvarsfrihet (bil 5). Ståmman
godkände enhälligt ansvarsfriheten för styrelsen.

6. Att justera protokollet valdes $ten Ake Wahlström och Niklas l\llontelin.

N



Satelliten EF

13.Inga framställningar från styrelsen fanns

14.lnga motioner från medlemrnarna fanns.

15. Ersåttningen till styrelsens medlemmar samt revisor beslöts forbli oförändrad
(1ulbord}.

l6.Styrelsens förslag till budget (bil 6) för 2024 föredrogs av styrelsen och Urban
Davidsson. Föreningen har for närvarande 825+42 (Djuprännan) medlemmar. Tele2
har ökat priset med 10%, allt ienlighet med den indexuppråkning (kpi) som avtalet
ger möjlighet till. Priset är fast med möjlighet till indexuppräkning enligt avtal. Avtalet
nred Tele2 löper ut 2024 ach vi skallförsöka få en fördelaktigare indexklausul i nästa
avtal. Den nuvarande var bra när avtalet slöts rnen med senaste årens prisutveckling
känns det inte realistiskt.

t 7. Ståmman godkände valberedningens förslag {bil 7) till val av ordförande och
leciamöter. Peter Johansson och Niklas Montelin kvarstår båda 1 år.

18. §tämman vaide Christer Karlsson tili revlsor

19.Val av valberedning uppdrogs till styrelsen att få bekräftat att nuvarande Per-Anders
§vensson fortsätter även under nåsta år.

20.lnga övriga frågor fanns

ä't. $tenrmoprotokoiiet kommer att läggas ut på föreningens henrsida

22. Ordförande tackade deltagarna fdr konstruktiva frågor och god diskussion och
avslutade därmed ståmrnan"
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